
          

            

PROTOKÓŁ NR XVI/2020 

Z XVI SESJI RADY GMINY WIELISZEW  

z dnia 25 lutego 2020 roku 

 

  Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew - Pan Marcin 

Fabisiak.  

O godz. 1015 w  Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie  Przewodniczący 

Rady Gminy rozpoczął obrady XVI sesji Rady Gminy Wieliszew VIII kadencji.  

Przewodniczący Rady Gminy przywitał zebranych, stwierdził kworum, a tym samym 

prawomocność podejmowanych uchwał. Na obradach obecni byli wszyscy radni. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że obrady Rady Gminy są nagrywane   

i transmitowane. Poprosił zebranych, którzy będą zabierali głos podczas obrad, aby stosowali 

się do wymogów Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są propozycje zmian do porządku 

obrad. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił o uwzględnienie w porządku obrad punktu: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XIV/169/2020 Rady Gminy Wieliszew 

z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania w ramach poprawy 

jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew, w punkcie 21. Poinformował o omyłce 

pisarskiej w uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nazwy 

stacji pasażerskiej oraz w projekcie uchwały w sprawie realizacji inwestycji gminnych  

w ramach Partnerstwa Publiczno – Prywatnego w Gminie Wieliszew. 

 Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowania. 

Głosowano w sprawie: dodania do porządku obrad, w punkcie 21,  punktu: Rozpatrzenie 

projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XIV/169/2020 Rady Gminy Wieliszew z dnia  

23 stycznia 2020 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania w ramach poprawy 

jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 Porządek posiedzenia, po zmianie,  przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XVI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 23 stycznia 2020 r.  

oraz 4 lutego 2020 r.  

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Stanowisko Rady Gminy Wieliszew w sprawie projektu Strategicznego Studium 

Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. 



6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji inwestycji gminnych w ramach 

Partnerstwa Publiczno – Prywatnego w Gminie Wieliszew. 

7. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach. 

9. Sprawozdania z pracy komisji stałych Rady Gminy Wieliszew za 2019 rok.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia  rocznych planów pracy komisji 

stałych  Rady Gminy Wieliszew. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Legionowskiemu w zakresie opracowania i przekazania dokumentacji projektowej 

przebudowy dróg gminnych z drogą powiatową na płaskie rondo przejazdowe  

w miejscowości Wieliszew, powiat legionowski. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nazwy stacji 

pasażerskiej. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenia Miastu i Gminie Serock zadania publicznego w zakresie 

organizacji lokalnego transportu zbiorowego. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów 

przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Skrzeszewie. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Przedszkola w Skrzeszewie. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXIII/285/2017 w sprawie 

wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI w latach 

szkolnych 2016/2017 – 2021/2022. 

21. Uchwała nr XIV/169/2020 Rady Gminy Wieliszew z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów 

wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania w ramach poprawy jakości powietrza 

na terenie Gminy Wieliszew. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości, na której znajduje się 

domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew,  



na okres dłuższy niż 3 lata, oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy /dot. działki  ew. nr 878/2 położonej we wsi Wieliszew/. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na 

okres dłuższy niż 3 lata,  oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy /dot. działki ew. nr 20/2 położonej we wsi Komornica/. 

27. Wolne wnioski i informacje. 

28. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie ww. porządek obrad: 

Głosowano w sprawie: przyjęcia ostatecznego porządku obrad sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 Ad. 3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 23 stycznia 2020 r. 

oraz 4 lutego 2020 r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 23 stycznia 

2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Jan Sołtys 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia  

4 lutego 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 Ad. 5. Stanowisko Rady Gminy Wieliszew w sprawie projektu Strategicznego Studium 

Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt stanowiska zaopiniowała 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt stanowiska uzyskał jednogłośnie - opinię pozytywną. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił, w formie prezentacji, obszerną informację 

dotyczącą planowanej inwestycji. Poinformował, że obecnie konsultowane Studium 

Lokalizacyjne Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego przewiduje 3 warianty (lina 



pomarańczowa, linia zielona, linia niebieska) przebiegu trasy kolei szybkobieżnej nr 20 w ciągu 

komunikacyjnym nr 2 w kierunku Olsztyna przez teren Gminy Wieliszew. Omówił na mapach 

przebieg poszczególnych linii. 

Poinformował, że w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wieliszew uchwalonym w  2000 roku przewidziano rezerwę terenu pod PKP, natomiast 

w Studium uchwalonym w 2013 roku uznano, że nie jest zasadne wprowadzenie przebiegu 

terenu rezerwy pod  PKP. W obowiązującym Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wieliszew, uchwalonym w 2018 roku,  zaplanowano  

kierunki działań mających na celu racjonalne kształtowanie przestrzeni Gminy Wieliszew. Nie 

przewidziano w nim rezerwy pod dawny przebieg terenu rezerwy pod PKP.  

Zwrócił uwagę, że w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego na cele 

budowlane zostało już wyznaczonych wiele nowych obszarów związanych z istniejącą siecią 

osadniczą, przede wszystkim w Wieliszewie, Łajskach, Skrzeszewie i Olszewnicy Starej. 

Wszystkie warianty  linii 20 przebiegają przez silnie rozwijające się tereny zurbanizowane, 

w dużej mierze przebiegają również po obszarach wyłączonych z zabudowy, o funkcji wiodącej 

- lasy i zadrzewienia.  

Poinformował, że do 10 marca br. trwają konsultacje projektu Strategicznego  Studium 

Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

Stwierdził, że należy wskazać autorom projektu wszystkie negatywne skutki projektu dla 

Gminy Wieliszew oraz  niespójności w ramach tego studium -   zarówno z przywoływanymi 

dokumentami, jak również z dokumentami kategorii prawa międzynarodowego, 

ratyfikowanymi przez Polskę, chociażby ze wskazaniami, iż należy stosować się do przebiegu 

istniejącej  infrastruktury. 

Stwierdził, że w stanowisku wskazano konkretne rozwiązania, m. in. znalezienie korytarza 

między Gminą Wieliszew a Gminą Nowy Dwór Mazowiecki, który omijałby most w Modlinie, 

gdzie pociąg najbardziej zwalnia. Dodał, że przy okazji dyskusji można byłoby spróbować 

wywalczyć zatrzymywanie się pociągów dużej prędkości w Legionowie. 

Kolejne rozwiązanie: wykorzystanie przewidzianej w Master Planie PKP dla transportu 

kolejowego w aglomeracji warszawskiej linii kolejowej biegnącej przez Zegrze do Przasnysza. 

Zwrócił również uwagę, że projekt będzie powodował negatywne skutki dla Gminy Wieliszew, 

przy jednoczesnym braku jakichkolwiek korzyści dla mieszkańców. 

Podsumował, że nikt nie kwestionuje potrzeby rozbudowy sieci komunikacyjnej zapewniającej 

szybkie przemieszczanie się, jednak  zaproponowane warianty nie są akceptowalne, należy 

wypracować inne rozwiązanie, które będzie akceptowalne społecznie i przyniesie korzyści 

również mieszkańcom Gminy. 

 Radny Edwin Zezoń stwierdził, że zgadza się z argumentami przytoczonymi przez 

przedmówcę. Opowiedział się za poprowadzeniem linii po wyznaczonym już torowisku 

biegnącym przez Legionowo, z przystankiem w Legionowie, następnie Janówek oraz most na 

rzece Narew.  

Stwierdził, że Gmina Wieliszew nie będzie miała żadnych korzyści z poprowadzenia linii przez 

jej obszar, natomiast zostanie pocięta na części torami. 

Radny odniósł się do zdania: W przypadku przeprowadzenia linii według jednej z aktualnych 

propozycji projektu […] należy zobowiązać CPK do powiązania szybkiej kolei z koleją 

podmiejską […] Stwierdził, że nie należy dopuszczać takiej możliwości. Poprosił  

o zmodyfikowanie projektu stanowiska Rady Gminy – usunięcie z projektu stanowiska 

powyższego zapisu oraz bardziej zdecydowane i jednoznacznie podkreślenie propozycji 

poprowadzenia linii przez Legionowo, a także wyrażenie zdziwienia, że nie jest 

przebudowywany most w Nowym Dworze Mazowieckim, czy Modlinie. Podsumował, że jest 

przeciwny przedstawionym koncepcjom. 



 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że podczas wypowiedzi przedmówców padła 

propozycja poprowadzenia linii przez Janówek. Wyjaśnił, że faktycznie byłoby to już za 

Janówkiem, na wysokości Benckiser’a.  

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił o zarządzenie przerwy w celu wprowadzenia 

zmian do projektu stanowiska. 

 Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przed zarządzeniem przerwy, 

umożliwić zabranie głosu radnym, którzy zgłosili się do dyskusji. 

 Radny Rafał Donarski wyraził akceptację dla propozycji przedstawionych przez radnego 

Edwina Zezonia oraz Wójta Gminy. Stwierdził, że niezwykle istotne jest wskazanie, iż Gmina 

Wieliszew nie jest przeciwna rozwojowi szybkiej kolei wyłącznie dla zasady, lecz wskazuje 

również gotowe rozwiązania, które to umożliwią. 

 Mieszkaniec Gminy obecny na sali zapytał, czy mieszkańcy oraz radni będą mieli wpływ 

na zaproponowane warianty przebiegu linii kolejowej, czy zostanie zastosowany tryb 

specustawy (czy konieczne będą wysiedlenia, czy ustanowiona zostanie strefa ochronna). 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że konsultacje projektu są niezwykle 

istotne, zachęca więc do składania opinii w tym zakresie. Stwierdził, że zasady przygotowania  

i realizacji inwestycji reguluje ustawa z 2018 roku o Centralnym Porcie Komunikacyjnym. 

Wyjaśnił, że w przypadku decyzji o realizacji inwestycji według któregoś z przedstawionych 

wariantów wywłaszczenie następuje z mocy ustawy. Prowadzone są negocjacje, jednak  

w przypadku braku porozumienia w kwestii cen, po 2 miesiącach następuje urzędowe 

wywłaszczenie. 

Poinformował, że 27 lutego br. odbędzie się spotkanie z mieszkańcami dotyczące projektu, 

mieszkańcy będą mieli możliwość wyrażenia opinii w formie ankiety oraz złożenia podpisu 

pod petycją będącą wyrazem sprzeciwu wobec przedstawionych wariantów. Zachęcił do 

licznego udziału w spotkaniu. 

 O godz. 1127 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

 Obrady wznowiono o godz. 1202. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustaleniami, podczas przerwy 

w obradach,  zmieniono projekt stanowiska. Poprosił Wójta Gminy o odczytanie zmienionych 

fragmentów. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odczytał zmienione fragmenty . 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia stanowiska Rady Gminy Wieliszew w sprawie projektu 

Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 Nastąpiło podpisanie stanowiska. 

Stanowisko Nr 2/2020 Rady Gminy Wieliszew w sprawie projektu Strategicznego Studium 

Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego stanowi załącznik nr 4  

do protokołu. 

 Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji inwestycji gminnych  

w ramach Partnerstwa Publiczno – Prywatnego w Gminie Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  



 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał większością głosów opinię pozytywną  

(1 osoba wstrzymała się od głosu, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu),  z rekomendacją 

dla Rady Gminy wyboru wariantu B (wariant ograniczony - kredyt + PPP, Wieliszew centrum 

I etap).  

W ramach inwestycji zrealizowane zostanie: rozbudowa szkoły w Olszewnicy Starej o nowe 

skrzydło, w którym w poziomie parteru umieszczona będzie część przedszkola a na piętrze 

szkoła, remont istniejącego obiektu, budowa sali sportowej; rozbudowa szkoły w Skrzeszewie 

o pomieszczenie stołówki wraz z modernizacją i rozbudową istniejącej kuchni oraz świetlica; 

budowa przedszkola w Michałowie Reginowie. Dodatkową inwestycją, finansowaną z kredytu, 

byłaby budowa Wieliszewskiego Centrum Integracji, etap I. 

 Radny Edwin Zezoń przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego poprosił o informację, jaka będzie wysokość  rocznej 

spłaty przy wyborze poszczególnych wariantów. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że na obecnym etapie trudno jest określić 

wysokość spłaty. Będzie to uzależnione od wyniku postępowania przetargowego. Dopiero 

wówczas, w kolejnym głosowaniu,  Rada Gminy podejmie decyzję, czy przyjmuje koszty 

wynikające z postępowania. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że wybór wariantu B, 

który przewiduje budowę obiektu ze środków z  kredytu w kwocie 12 mln zł oraz realizację 

trzech przedsięwzięć w formule PPP w kwocie 23 mln 500 tys. zł spowodowałby realizację 

pozostałych zadań inwestycyjnych w poszczególnych latach na poziomie około 12-13 mln zł. 

Środki na zadania inwestycyjne kształtowałyby się  w tym przypadku na dość stabilnym 

poziomie,  w przeciwieństwie do wariantu pierwszego, przy którym wartość ta kształtowałaby 

się na poziomie 2-5 mln zł. Planowana maksymalna kwota długu wynosiłaby około 57 mln zł, 

nie nastąpiłoby przekroczenie indywidualnego wskaźnika zadłużenia, przy obecnym 

zadłużeniu ponad 32 mln zł. 

  Radna Dorota Sarna odniosła się do omyłki pisarskiej w projekcie uchwały dotyczącej 

zakresu inwestycji w Skrzeszewie (nieuwzględnienie świetlicy), którą zasygnalizował na 

wstępie Wójt Gminy. Stwierdziła, że świetlica  w Skrzeszewie jest niezbędna, korzysta z niej 

obecnie około 180 uczniów,  podziękowała za jej uwzględnienie.  

 Radny Jacek Kuciński stwierdził, że rozmowy dotyczące PPP trwają już od ponad 3  

miesięcy. Dodał, że przeprowadził wiele  rozmów z mieszańcami okręgu, który reprezentuje, 

przedstawił im poszczególne warianty planowanej inwestycji. Mieszkańcy odrzucili możliwość 

wyboru wariantu wiążącego się z zadłużeniem w kwocie 86 mln zł i 20 letnim okresem spłaty. 

Stwierdził, że mieszkańcy rozumieją, iż szkoły i przedszkola są potrzebne, myślą jednak 

również o innych inwestycjach, na które, w przypadku wyboru tego wariantu - zabraknie 

środków. Dodał, że mieszkańcy zarekomendowali realizowanie inwestycji etapami.  

Na posiedzeniu Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego opowiedział się za 

wyborem wariantu B - jest to wariant korzystny i poprze go w dzisiejszym głosowaniu. 

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że wariant B jest dobrym wariantem – 

pozostawia możliwość finansowania bieżących inwestycji. Dodał, że pokazuje,  jak ważny jest 

dla Wójta Gminy i Rady Gminy rozwój szkół, przedszkoli, żłobków, a jednocześnie, iż istotne 

są również głosy mieszkańców, którzy liczą na rozwój innej infrastruktury. Stwierdził, że 

poprze ten wariant podczas głosowania. 

 Radny Edwin Zezoń zapytał, czy wskazana kwota kredytu, tj. 12 mln zł jest kwotą 

maksymalną, którą można przeznaczyć na  ten cel. Dodał, że wariant B przewiduje również 

sfinansowanie inwestycji w kwocie 23 mln zł z PPP. Wyjaśnił, że im więcej środków własnych 

pochodzących z obligacji, możliwości kredytowych, czy pożyczek – tym kwota spłaty byłaby 

mniejsza. 



 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że zaproponowany 

wariant jest wariantem bezpiecznym, uwzględniającym możliwość uregulowania 

nieoczekiwanych  zobowiązań. 

 Radny Edwin Zezoń zapytał, jaka mogłaby być maksymalna kwota kredytu. 

  Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że byłoby to około 15 

mln zł. 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, zakładający 

wybór wariantu B. 

Głosowano w sprawie:  projektu uchwały w sprawie realizacji inwestycji gminnych w ramach 

Partnerstwa Publiczno – Prywatnego w Gminie Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/176/2020 w sprawie realizacji inwestycji gminnych w ramach Partnerstwa 

Publiczno – Prywatnego w Gminie Wieliszew stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 Radna Danuta Wrzesińska podziękowała Wójtowi Gminy za uwzględnienie  

w przyjętym wariancie rozbudowy szkoły w Olszewnicy Starej, natomiast radnym za 

jednomyślność podczas głosowania.   

 Radny Edwin Zezoń podziękował za jednomyślność dotyczącą potrzeby 

przeprowadzenia konsultacji społecznych, a także za merytoryczne przygotowanie do spotkań 

z mieszkańcami. 

 Ad. 7.  Informacja o działalność i Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

 Ad. 8. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie     

odpowiedziach. 

        Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że  do Przewodniczącego Rady Gminy 

wpłynęło zapytanie radnej Renaty Gostkowskiej-Maczugi. Odczytał zapytanie oraz 

przygotowaną odpowiedź. 

 Ad. 9. Sprawozdania z pracy komisji stałych Rady Gminy Wieliszew za 2019 rok. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą 

elektroniczną, nie ma więc potrzeby odczytywania sprawozdań. 

 Radny Jan Sołtys – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podziękował członkom Komisji 

za współpracę. Poinformował, że Komisja przyjęła w swojej pracy mechanizm partnerstwa  

i merytorycznej dyskusji. Wyraził przekonanie, że praca Komisji wniosła wiele dobrego, złożył 

na ręce Wójta Gminy wyrazy uznania i podziękowania za merytoryczną, partnerską współpracę  

z pracownikami urzędu.   

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia sprawozdań z pracy komisji stałych Rady Gminy Wieliszew 

za 2019 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 



 Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznych planów pracy 

komisji stałych Rady Gminy Wieliszew. 

 Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że plany pracy  zostały opracowane przez 

poszczególne komisje stałe Rady Gminy. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zyskał opinię pozytywną. 

 Radny Artur Mietek zwrócił uwagę, że plany pracy poszczególnych komisji ulegają  

w ciągu roku modyfikacji w związku pojawiającymi się stale nowymi zagadnieniami  

lub problemami wymagającymi rozwiązania.  

 Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznych planów pracy komisji 

stałych Rady Gminy Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/177/2020 w sprawie przyjęcia  rocznych planów pracy komisji stałych  Rady 

Gminy Wieliszew stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu. 

         Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii, poprosił Przewodniczącą o przedstawienie 

opinii Komisji na temat projektu uchwały.  

 Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radna Grażyna 

Kwiatkowska poinformowała, że projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną.  

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/178/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

  Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Legionowskiemu w zakresie opracowania i przekazania dokumentacji projektowej 

przebudowy dróg gminnych z drogą powiatową na płaskie rondo przejazdowe w miejscowości 

Wieliszew, powiat legionowski. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie - opinię pozytywną. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Legionowskiemu w zakresie opracowania i przekazania dokumentacji projektowej przebudowy 

dróg gminnych z drogą powiatową na płaskie rondo przejazdowe w miejscowości Wieliszew, 

powiat legionowski.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata 

Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/179/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Legionowskiemu w zakresie opracowania i przekazania dokumentacji projektowej przebudowy 

dróg gminnych z drogą powiatową na płaskie rondo przejazdowe w miejscowości Wieliszew, 

powiat legionowski stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał - opinię pozytywną, przy jednym głosie 

wstrzymującym się. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata 

Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/180/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

  Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów - opinię pozytywną, 

przy jednym głosie wstrzymującym się.  

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata 

Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 



Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/181/2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew  

na 2020 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

  Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji, poprosił Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii na temat 

projektu oraz informację, co było przedmiotem wniosku.  

 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radna Renata Gostkowska-

Maczuga poinformowała, że wniosek Mazowieckiego Szpitala Onkologicznego dotyczył 

zastosowania obniżonej stawki podatku od nieruchomości dla szpitala. 

Projekt uchwały, zgodnie z którym wniosek nie został uwzględniony – zaopiniowano 

pozytywnie. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/182/2020 w sprawie rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik nr 12  

do protokołu. 

 Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nazwy 

stacji pasażerskiej. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dyskusja dotycząca projektu uchwały 

miała miejsce na posiedzeniu Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na temat projektu oraz informację 

dotyczącą przebiegu dyskusji. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Poinformował, że proponowana nazwa stacji pasażerskiej, znajdującej się na trasie 

przebudowywanej linii kolejowej nr 28 do Zegrza - to Wieliszew-Centrum. Dodał, że na 

posiedzeniu Komisji wywiązała się dyskusja dotycząca nazw obecnie funkcjonujących  stacji 

pasażerskich – Wieliszew PKP oraz Michałów-Reginów. Głosy radnych były podzielone, 

padały różne propozycje, m. in. zmiana nazwy stacji Wieliszew PKP na Michałów-Reginów 

Kwietniówka lub Wieliszew Kwietniówka. Wyjaśnił, że zdecydowano, aby pozostawić  

tą kwestię do dalszej dyskusji, na kolejnych posiedzeniach – po ustaleniu jakie są zasady oraz 

możliwości zmiany nazw. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki  stwierdził, że jest pomysłodawcą  budowy stacji 

pasażerskiej przy rondzie w Zegrzu, jego propozycja spotkała się z uznaniem.  Dodał, że 

planowana stacja pasażerska powstanie, w odległości 1200 m od Urzędu Gminy. Poprosił  

o przyjęcie uchwały w zaproponowanej formie, dodał, że zgodnie z sugestią Komisji, nastąpi 

kontakt z PKP PLK dotyczący możliwości zmiany nazw istniejących stacji. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:  projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nazwy stacji 

pasażerskiej. 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/183/2020 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nazwy stacji pasażerskiej 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia 

międzygminnego dotyczącego powierzenia Miastu i Gminie Serock zadania publicznego  

w zakresie organizacji lokalnego transportu zbiorowego. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie - opinię pozytywną. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki wyjaśnił, że Miasto i Gmina Serock organizuje dla 

swoich mieszkańców przejazd autobusami komunikacji miejskiej, autobusy kursują przez 

Gminę Wieliszew, korzystają z niej więc również mieszkańcy Gminy. Zawarcie porozumienia 

z gminami sąsiednimi umożliwi złożenie wniosku o dofinansowanie transportu ze źródeł 

rządowych. Nie wiąże się to z żadnymi kosztami dla Gminy Wieliszew. 

Radny Edwin Zezoń poprosił, aby na stronie internetowej Gminy Wieliszew pojawiła 

się mapa poglądowa z zaznaczonym przebiegiem linii biegnących przez teren Gminy. 

         Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenia Miastu i Gminie Serock zadania publicznego w zakresie organizacji 

lokalnego transportu zbiorowego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:ZA (15)Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata 

Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/184/2020 w sprawie zawarcia Porozumienia międzygminnego dotyczącego 

powierzenia Miastu i Gminie Serock zadania publicznego w zakresie organizacji lokalnego 

transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów 

przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Skrzeszewie. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu, poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radny Artur Miętek poinformował, 

że omawiany obecnie projekt uchwały zakłada wyłączenie oddziałów przedszkolnych ze 

Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Skrzeszewie,  natomiast projekt kolejnej 

uchwały – utworzenie odrębnej placówki oświatowej w budynku nowo wybudowanego 

przedszkola w Skrzeszewie. Projekty zaopiniowano pozytywnie. Poinformował, że Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu zwizytowała nowo wybudowany obiekt podczas posiedzenia 



wyjazdowego. Dodał, że  obiekt wywarł na członkach Komisji oraz zaproszonych gościach 

pozytywne wrażenie.  

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów 

przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Skrzeszewie.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/185/2020 w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w Szkole 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Skrzeszewie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Przedszkola  

w Skrzeszewie. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu, poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radny Artur Miętek poinformował, 

że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie – opinię pozytywną. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie utworzenia Przedszkola w Skrzeszewie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/186/2020 w sprawie utworzenia Przedszkola w Skrzeszewie stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu. 

 Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXIII/285/2017  

w sprawie wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI  

w latach szkolnych 2016/2017 – 2021/2022. 

  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu o przedstawienie opinii na temat projektu oraz omówienie projektu.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radny Artur Miętek poinformował, 

że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie – opinię pozytywną. Wyjaśnił, że zgodnie z projektem 

uchwały uczniowie klas szóstych Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego będą mogli 

kontynuować naukę w szkole w Skrzeszewie,  dotychczas dojeżdżali do Szkoły Podstawowej 

w Wieliszewie. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXIII/285/2017  

w sprawie wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI  

w latach szkolnych 2016/2017 – 2021/2022. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XVI/187/2020 zmieniająca Uchwałę nr XXXIII/285/2017 w sprawie wskazania 

miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI w latach szkolnych 

2016/2017 – 2021/2022 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 O godz.  1314  posiedzenie opuściła radna Grażyna Kwiatkowska. 

 Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XIV/169/2020 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowych  

z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania  

w ramach poprawy jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie - opinię pozytywną. Dodał, 

że na posiedzeniu Komisji Zastępca Wójta Gminy bardzo szczegółowo omówiła wprowadzone 

zmiany wynikające z zastrzeżeń zgłoszonych przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

 Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska omówiła raz jeszcze wprowadzone 

zmiany. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr XIV/169/2020 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowych  

z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania  

w ramach poprawy jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grażyna Kwiatkowska 

Uchwała Nr XVI/188/2020 zmieniająca Uchwałę nr XIV/169/2020 Rady Gminy Wieliszew  

z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy  

na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania w ramach poprawy 

jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

  Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

     Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii.  Wobec nieobecności przewodniczącej Komisji 

poinformował, że projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grażyna Kwiatkowska 

Uchwała Nr XVI/189/2020 w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi z nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe stanowi załącznik nr 19 

do protokołu. 

  Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

   Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii, projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną. 

   Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grażyna Kwiatkowska 

Uchwała Nr XVI/190/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 20 

do protokołu. 

  Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów, przy jednym głosie 

wstrzymującym się - opinię pozytywną. 

   Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.  

Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grażyna Kwiatkowska 

Uchwała Nr XVI/191/2020 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 



  Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres 

dłuższy niż 3 lata, oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy /dot. działki ew. nr 878/2 położonej we wsi Wieliszew/. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu oraz omówienie projektu. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Wyjaśnił, 

że działka znajduje się przy hali sportowej w Wieliszewie, zostaje wydzierżawiona na potrzeby 

związane z prowadzeniem punktu gastronomicznego - sprzedaż lodów. 

  Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres 

dłuższy niż 3 lata, oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy /dot. działki ew. nr 878/2 położonej we wsi Wieliszew/. 

Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grażyna Kwiatkowska 

Uchwała Nr XVI/192/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres dłuższy niż 3 lata, 

oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy /dot. działki 

ew. nr 878/2 położonej we wsi Wieliszew stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 Ad. 26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres 

dłuższy niż 3 lata, oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy /dot. działki ew. nr 20/2 położonej we wsi Komornica/. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu oraz omówienie projektu. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Wyjaśnił, 

że na działce znajduje się maszt telefonii komórkowej. 

  Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres 

dłuższy niż 3 lata, oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy /dot. działki ew. nr 20/2 położonej we wsi Komornica/. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grażyna Kwiatkowska 



Uchwała Nr XVI/193/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres dłuższy niż 3 lata, 

oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy /dot. działki 

ew. nr 20/2 położonej we wsi Komornica/ stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 Ad. 27. Wolne wnioski i informacje. 

 Radny Jan Sołtys  przypomniał o potrzebie dokonania nasadzeń na rondzie w Łajskach. 

Zapytał, czy w planach MZDW jest  poprawa chodnika na odcinku od ul. Suwalnej do Ośrodka 

Kultury. 

 Odnosząc się do kwestii nasadzeń Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska 

zwróciła uwagę na ograniczone środki finansowe Gminy oraz rozległe potrzeby, stwierdziła, iż 

należy przeanalizować możliwość wygospodarowania środków na ten cel. Poinformowała, że 

MZDW nie ma jeszcze planu pracy na obecny rok, dodała, że na początku stycznia odbyło się 

spotkanie z MZDW podczas którego poruszono również kwestię chodnika. 

Radny Edwin Zezoń poprosił o uzupełnienie informacji dotyczącej funkcjonowania 

cmentarza komunalnego w Wieliszewie, przekazanej na posiedzeniu Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego, o dane dotyczące poziomu ułożenia wód gruntowych, 

składu chemicznego i przesłanie jej na adres mailowy radnego. Zapytał, jakie działania są 

podejmowane w sprawie boiska na Silikatach. 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że zarządca 

cmentarza bada na bieżąco poziom wód, odnosząc się do drugiej kwestii zadeklarowała, iż po 

sprawdzeniu informacja na ten temat zostanie przekazana radnym. 

 Radny Jacek Kuciński poprosił o interwencję u Komendanta Komisariatu Policji  

w Wieliszewie w związku z  nieśledzeniem przez funkcjonariuszy obrazów z  monitoringu 

gminnego. 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska zadeklarowała, że porozmawia  

z Komendantem Komisariatu na ten temat. Dodała, że ze względu na ograniczone zasoby 

osobowe nie ma możliwości śledzenia obrazów z monitoringu na bieżąco, obrazy z monitoringu 

są zgrywane i wykorzystywane są zwykle w sytuacjach, gdy coś się wydarzy. 

Radna Krystyna Wesołowska poprosiła o naprawę zerwanej siatki na placu zabaw na 

osiedlu Modlińska 110-144. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za sprawne działania ekipy gminnej  

w zakresie usuwania śmieci. Zauważył, że zaśmiecanie poboczy dróg obserwowane jest coraz 

częściej. Poprosił o zainteresowanie się terenem PKP w Janówku. 

 Radny Rafał Donarski poruszył kwestię nazewnictwa ulic i placów na terenie Gminy 

Wieliszew. Przypomniał zasady obowiązujące w zakresie nadawania nazw ulicom i placom. 

Poinformował, że zasady określono w zarządzeniu nr 127/2017 Wójta Gminy Wieliszew z dnia 

7 września 2017 r. 

 Radny Bartłomiej Trzaskoma poprosił o wyznaczenie przy ośrodku zdrowia  

w Skrzeszewie 1-2 miejsc postojowych dla osób niepełnosprawnych. Zapytał, kiedy zostanie 

uruchomiona linia autobusowa nr 34. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że linia powinna już funkcjonować, 

opóźnienie spowodowane jest koniecznością skorygowania przystanku w okolicy  Olszewnicy 

Starej.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o interwencję w zakresie usunięcia śmieci wzdłuż 

torowisk w Michałowie-Reginowie. Przypomniał, że sygnalizował wcześniej potrzebę 

rozszerzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Michałowa-Reginowa 

o nieujęty w nim „uskok” jako teren zamknięty, kolejowy i zaplanowanie tam drogi. 

Pan Leszek Kleiman (sołtys wsi Kałuszyn) stwierdził, że powstanie stacji Wieliszew-

Centrum i uruchomienie linii autobusowej, którą można byłoby dostać się do stacji ułatwi 



mieszkańcom szybki dojazd do Warszawy. Podziękował wszystkim osobom zaangażowanym 

w organizację biegu charytatywnego dla młodego mieszkańca Gminy. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki podziękował osobom zaangażowanym w organizację 

biegu oraz jego uczestnikom. 

Radny Edwin Zezoń odnosząc się do planowanego spotkania z mieszkańcami 

dotyczącego projektu Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu 

Komunikacyjnego, poprosił o udostępnienie mieszkańcom mapy z szerszym ujęciem przebiegu 

planowanych linii kolejowych. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że mapa taka została już 

przygotowana i zostanie udostępniona mieszkańcom. Poprosił o udział w spotkaniu  

27 lutego 2020 r., o godz. 18.30. 

Ad. 28. O godz. 1349  Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XVI sesji 

Rady Gminy Wieliszew.  

 

 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady Rady 

Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wieliszew pod 

adresem: http://www.bip.wieliszew.pl/public/?id=176915 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przygotowała:     Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Magdalena Kucińska     Marcin Fabisiak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://www.bip.wieliszew.pl/public/?id=176915

